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 Protokół nr 39/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 5 grudnia 2019 r. 

 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia  

o następujące punkty: 

 

1. Przyjęcie protokołu Nr 38/2019. 

2. Rozpatrzenie wniosku Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie wyrażenia zgody na 

zakup rębaka do gałęzi. 

3. Rozpatrzenie wniosków pani K. Trzaskalskiej – dyrektor ZSZ w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego na zakup książek do biblioteki szkolnej /dla Technikum im. 

Noblistów Polskich oraz dla Branżowej Szkoły I Stopnia im. Noblistów Polskich w 

Zespole Szkół Zawodowych/. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wniosku o udzielenie wsparcia 

finansowego na zakup książek do bibliotek szkolnych lub bibliotek pedagogicznych w 

ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 

lokalu użytkowego Nr 115 w budynku administracyjno-biurowym przy                      

ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński, B. Grzywacz. 

Stanowi on załącznik nr 2.    

    

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 36/2019, 37/2019, 

38/2019. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 36/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński, B. 

Grzywacz. 

Za przyjęciem protokołu nr 37/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński, B. 

Grzywacz. 

Za przyjęciem protokołu nr 38/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński, B. 

Grzywacz. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 

oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na rok 2020 

wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje ww. projektu uchwały odbyły się w terminie 

od 22 listopada do 28 listopada, nie wpłynęła żadna ankieta. Dodała, że spotkanie  
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z organizacjami pozarządowymi odbyło się 27 listopada, w którym uczestniczyło trzech 

przedstawicieli, nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały.  

 

Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński, B. Grzywacz. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 

oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na rok 2020 

wysokości opłat za usuwanie statków lub innych obiektów pływających z obszaru 

wodnego i ich przechowywanie. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje ww. projektu uchwały odbyły się w terminie 

od 22 listopada do 28 listopada, nie wpłynęła żadna ankieta. Spotkanie  

z organizacjami pozarządowymi odbyło się 27 listopada, w którym uczestniczyło trzech 

przedstawicieli, nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały.  

 

Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński, B. Grzywacz. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 

oraz przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że konsultacje ww. projektu uchwały odbyły się w terminie 

od 22 listopada do 28 listopada, nie wpłynęła żadna ankieta. Spotkanie z organizacjami 

pozarządowymi odbyło się 27 listopada, w którym uczestniczyło trzech przedstawicieli, nie 

wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały.  

 

Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński, B. Grzywacz. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 

Kurzętnik w sprawie inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1319N Nowe 

Miasto Lubawskie- Kaługa na odcinku Kurzętnik-Kaługa” oraz „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1248N gr. woj. Tereszewo-Nielbark-     etap II”. 

 

Pan Starosta poinformował, że Gmina Kurzętnik podtrzymuje swoje stanowisko w sprawie 

partycypacji w kosztach realizacji inwestycji w wysokości 50 % kosztów poniesionych przez 

powiat. Dodał, że na dzień dzisiejszy nie jesteśmy w stanie udzielić ostatecznej informacji 

odnośnie planów inwestycyjnych dla ww. zadań, ponieważ aktualnie kończone są inwestycje 

wynikające z „Planu Rozwoju Sieci Drogowej Dróg Powiatowych na lata 2014 – 2019”. 

Nadmienił, że do realizacji na 2020 rok przewidziana jest m.in. inwestycja „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1246N dr. woj. nr 538 Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Skarlin – 

Nawra” (2,4 km). 
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Pan Buliński zapytał czy będą prowadzone rozmowy w sprawie programu dotyczącego dróg 

powiatowych na kolejne lata. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że program dotyczący dróg powiatowych będzie 

przyjmowany uchwałą Zarządu Powiatu.  

Pan Buliński stwierdził, że w powyższej kwestii powinno odbyć się spotkanie robocze. 

Pan Starosta dodał, że takie spotkanie na pewno zostanie zorganizowane.  

 

Pismo z Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 6. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie obniżenia opłat za zajęcie pasa drogowego. 

 

Pismo z Urzędu Marszałkowskiego stanowi załącznik nr 7. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku 

Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie wyrażenia zgody na zakup rębaka do gałęzi. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że koszt zakupu rębaka do gałęzi wynosi 62 000 zł. 

Pan Buliński zapytał, co ze starym sprzętem. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że stary rębak do gałęzi ma 16 lat, jest zniszczony i wymaga 

częstych remontów, ale nadal jest wykorzystywany. 

 

Wniosek pani J. Robaczewskiej stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, M. Buliński,    

B. Grzywacz. 

 

/pani Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

/pan Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Zaborskiego 

Towarzystwa Naukowego w Brusach w sprawie przesunięcia dyżurów nieodpłatnej 

pomocy prawnej w punkcie w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że wniosek dotyczy przełożenia dyżurów w punkcie nieodpłatnej 

pomocy prawnej w Kurzętniku z  24 grudnia i 31 grudnia na dzień 11 grudnia i 18 grudnia. 

Dodała, że podobna sytuacja będzie w punkcie w Mszanowie, gdzie również dyżury przypadały 

na 24 i 31 grudnia. Będą one przełożone na 23 grudnia oraz 30 grudnia.  

 

Wniosek Zaborskiego Towarzystwa Naukowego w Brusach stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany Uchwały Nr 128/654/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 21 grudnia 2017r. w sprawie powołania Zespołu projektowego do 

realizacji projektu „Zintegrowana Informacja Geodezyjna i Kartograficzna Warmii i 

Mazur w Powiecie Nowomiejskim”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

Pani Domżalska poinformowała, że zmiana uchwały związana jest ze zmianą osobową na 

stanowiskach: naczelnika Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych, Skarbnika 

Powiatu oraz koordynatora projektu. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 

rok 2020 oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

Pan Starosta poinformował, że kwotę w wysokości 68 222,00  zł  stanowiącą roczny odpis  

w 2020 roku na dokształcanie i doskonalenie zawodowe nauczycieli dzieli się następująco:  

a)  24 252,00  zł – Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim  

b)  38 531,00 zł – Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku  

c) 5 439,00 zł – Powiatowe Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim            

(898,00 zł - Powiatowa Biblioteka Pedagogiczna w Nowym Mieście Lubawskim, 

4 541,00 zł - Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Nowym Mieście Lubawskim)  

 

Pani Orłowska poinformowała, że opinie związków zawodowych dotyczące ww. uchwały są 

pozytywne. Dodała, że maksymalna kwota dofinasowania dla nauczyciela wynosi 2 000 zł na 

jeden semestr.  

Pisma do związków zawodowych oraz opinie związków zawodowych tj. ZNP i NSZZ 

„Solidarność” stanowią załączniki nr 10, 11, 12, 13. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosków pani 

K. Trzaskalskiej – dyrektor ZSZ w sprawie udzielenia wsparcia finansowego na zakup 

książek do biblioteki szkolnej /dla Technikum im. Noblistów Polskich oraz dla Branżowej 

Szkoły I Stopnia im. Noblistów Polskich w Zespole Szkół Zawodowych/. 

 

Pani Orłowska wyjaśniła, że 15 listopada został złożony wniosek w kuratorium  

o dofinansowanie na zakup książek dla biblioteki ZSZ w Kurzętniku. 21 listopada zostało 

zmienione rozporządzenie dotyczące Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa, zgodnie  

z którym nie składa się wniosku na daną szkołę tylko na dany typ szkoły. W związku  

z powyższym złożony zostanie wniosek na Branżową Szkołę I stopnia oraz na Technikum  

w ZSZ w Kurzętniku. Pani Orłowska poinformowała, że organy prowadzące szkoły mogą 

składać wnioski do 12 grudnia. Dodała, że wnioskowana kwota na zakup książek wynosi 

12 000 zł dla każdego typu szkoły, co daje łącznie 24 000 zł dofinasowania, natomiast wkład 

własny będzie wynosił łącznie 6000 zł /środki zostaną zabezpieczone w budżecie ZSZ  

w Kurzętniku/. 

Wnioski stanowią załączniki nr 14 i 15. 
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Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wniosku o udzielenie wsparcia finansowego na zakup książek do 

bibliotek szkolnych lub bibliotek pedagogicznych w ramach Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że uchylona została pierwotna uchwała Nr 36/229/2019  

z 13.11.2019 r. dotycząca udzielenia wsparcia na zakup książek do bibliotek szkolnych.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zaopiniowania projektu „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Grodziczno 

do roku 2022”. 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Puwalski poinformował, że okres programowania jest przewidziany na cztery lata. Dodał, 

że program został przygotowany przez firmę zewnętrzną i jest dosyć ogólny, zadania powiatu 

są uwzględnione w niewielkim stopniu. Nadmienił, że przekazał swoje uwagi firmie, która 

przygotowała ww. program, jednak uwagi te nie stanowią podstawy do zaopiniowania 

dokumentu negatywnie. Stąd pozytywna opinia w tej sprawie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

/pan K. Puwalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Wsi Jamielnik w 

Jamielniku, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Grzywacz zgłosiła poprawkę w tytule uchwały oraz w § 1.1 tj. w nazwie stowarzyszenia, 

powinno być „Stowarzyszenia Wspierającego Rozwój Wsi Jamielnik”, zamiast 

„wspomagającego” 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 16. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                

J. Czapliński, B. Grzywacz. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. /umowa nr 16/2019/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 17. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. /umowa nr 27/2019/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 18. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kurzętniku. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 19. 

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem pana Marka 

Romanowskiego – Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie 

dokonania zmian w Regulaminie realizacji wydatków o wartości szacunkowej 

nieprzekraczającej wyrażonej w złotych równowartości kwoty, o której mowa w art. 4 pkt 

8 ustawy z dnia 28 stycznia 2004r. to jest do kwoty 30 tys. Euro. 

/na posiedzenie weszła pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pani Widźgowska poinformowała, że zgodnie z art.4 ust. 8 ustawy Prawo zamówień 

publicznych (Pzp) do zamówień i konkursów, których wartość nie przekracza 30 000 euro, nie 

stosuje się przepisów ustawy Pzp. Oznacza to, że zamówienia takie są realizowane z 

wyłączeniem ustawowych regulacji, a więc niecelowe jest stosowanie sformalizowanej 

procedury udzielana zamówień. Dodała, że pomimo, iż Zamawiający może, ale nie musi 

samodzielnie regulować sposobu udzielania zamówień tzw. bagatelnych, Zarząd Powiatu 

uchwalił „Regulamin realizacji wydatków o wartości szacunkowej nieprzekraczającej 

wyrażonej w złotych równoważności kwoty, o której mowa w art.4 pkt.8 ustawy Pzp. 

Nadmieniła, że zgodnie z art.44 ust. 3 ustawy o finansach publicznych Zamawiający 

uchwalając regulamin kierował się i kieruje zasadą uzyskiwania najlepszych efektów z danych 

nakładów oraz zasadą optymalnego doboru metod i środków służących osiągnięciu założonych 

celów. Ponadto poinformowała, że dotychczasowe kontrole zewnętrzne nie wskazały żadnych 

nieprawidłowości związanych z treścią uchwalonego regulaminu. Dodała, że wytyczne w 

zakresie kwalifikowalności wydatków w ramach Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego, Europejskiego Funduszu Społecznego oraz Funduszu Spójności na lata 2014-

2020 – z dnia 22 sierpnia 2019 r. – określają, że, rozeznania rynku dokonuje się w przypadku 

zamówień o wartości od 20 tys. zł netto do 50 tys. zł netto włącznie, powyżej kwoty 50 tys. zł 

stosuje się zasadę konkurencyjności. Ponadto stwierdziła, że w nowo uchwalonej ustawie z dnia 

11 września 2019 r. (Dz.U. 2019 poz.2019) – Prawo zamówień publicznych, która zacznie 

obowiązywać od 01.01.2021r. ustawodawca przewiduje bardziej liberalne i uproszczone 

rozwiązania w odniesieniu do zamówień bagatelnych jak również do zamówień i konkursów 

poniżej progów unijnych. Dodała, że nie zawsze duża formalizacja powoduje wybór 

najkorzystniejszej oferty. 

Pan Starosta stwierdził, że regulamin dotyczący zamówień publicznych został przyjęty przez 

Zarząd dla bezpieczeństwa, dla pewności urzędników, że to jak realizują zadania, jest zgodne  

z procedurami. Każdy kolejny rok przynosi określone zmiany w ustawie  

o zamówieniach publicznych. Trzeba brać pod uwagę także nasze doświadczenia przy 

zamawianiu różnego rodzaju usług. Czasem koszt przeprowadzenia określonej procedury nie 
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przyniesie zamierzonych celów. Starosta dodał, że po wstępnej analizie regulaminu wiadomo 

że pewne zmiany należy wprowadzić. 

Wniosek pana M. Romanowskiego stanowi załącznik nr 20. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w 2019 r. zadania „Montaż instalacji 

klimatyzacyjnej w Sali Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim”. 

 

Pan Starosta poinformował, że na pokrycie części kosztów związanych z instalacją klimatyzacji 

w sali  sesyjnej przeznacza się kwotę 10 000 zł. 

 

Wniosek Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 21. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do używania  sprzętu medycznego dla zespołów 

ratownictwa medycznego Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim             

Spółka z o.o. 

Pani Widźgowska poinformowała, że rozstrzygnięty został przetarg na dostawcę sprzętu 

medycznego tj. urządzenia do kompresji klatki piersiowej i respiratora transportowego, który 

zostanie przeznaczony dla zespołów ratownictwa medycznego.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

 
Czwartym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 115 w 

budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek pana Zbigniewa Ziejewskiego – Posła na Sejm RP stanowi załącznik nr 22.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

/Pan Starosta ogłosił przerwę/ 

/Pan Starosta wznowił obrady posiedzenia Zarządu Powiatu/ 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Regionalnej 

Izby Obrachunkowej Nr RIO.IV-0120-275/19 z dnia 19.11.2019 w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim projekcie uchwały 

budżetowej na 2020r. 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia RIO jest pozytywna.  

Uchwała Nr RIO.IV-0120-275/19 z dnia 19.11.2019 stanowi załącznik nr 23. 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 

Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr RIO. Nr RIO.IV-0120-276/19 z dnia 19.11.2019 w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

projekcie uchwały w sprawie przedstawienia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2020-2034 wraz z projektem 

uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2020r. 

 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia RIO jest pozytywna.  

Uchwała Nr RIO.IV-0120-276/19 z dnia 19.11.2019 stanowi załącznik nr 24. 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Regionalnej 

Izby Obrachunkowej Nr RIO. Nr RIO.IV-0120-277/19 z dnia 19.11.2019 w sprawie opinii 

o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 2020 rok. 

 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia RIO jest pozytywna.  

Uchwała Nr RIO.IV-0120-277/19 z dnia 19.11.2019 stanowi załącznik nr 25. 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w przedstawionym projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 wraz z projektem 

uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2020 r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Skarbnik poinformował, że do WPF na lata 2020-2034 w uzasadnieniu do uchwały 

Regionalna Izba Obrachunkowa wskazała zalecenie, aby uzupełnić rozdysponowanie nadwyżki 

finansowej na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań (pozycja 3.1) oraz uzupełnienia spłat, 

o których mowa w pozycji 5.1, wynikających wyłącznie z tytułu zobowiązań już zaciągniętych       

(pozycja 10.6).  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w przedłożonym projekcie uchwały budżetowej powiatu 

nowomiejskiego na 2020 r. wraz z uzasadnieniem do projektu uchwały budżetowej. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Skarbnik poinformował, że do budżetu na 2020r. w uzasadnieniu do uchwały Regionalna 

Izba Obrachunkowa wskazała zalecenie, żeby zwiększyć planowaną rezerwę celową na 

zarządzanie kryzysowe do wysokości 0,5 %, zgodnie z ustawą o zarządzaniu kryzysowym. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

nowomiejskiego na lata 2020 – 2034. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 
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Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020r. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz. 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią Komisji 

Budżetowej w sprawie projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2020r. wraz z 

Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu Nowomiejskiego na lata 2020-2034.   

 

Pan Skarbnik poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na rok 2020. 

Opinia stanowi załącznik nr 26. 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej projektu budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 2020 w części dotyczącej 

spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem publicznym. 

 

Pan Starosta poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na rok 2020. 

Opinia stanowi załącznik nr 27. 

Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska Zarządu 

w sprawie opinii i wniosków: Regionalnej Izby Obrachunkowej, Komisji Budżetowej 

Rady Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego.  

 

Pan Starosta odczytał projekt stanowiska Zarządu Powiatu, który stanowi załącznik nr 28. 

 

Dwudziestym ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm.  

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2019. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 

Dwudziestym dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2019r. ze zm.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                     


